

Møte i brukerutvalget på Griegakademiet 23. oktober 2019

Til stede: Jarle Lars Rotevatn, Eystein Sandstø Kvam, Thomas Dahl, Bjarte Bjørkum

Saksliste:

1. Tubarom, demping
 - a. Er under arbeid. Davide og Morten arbeider med saken.
2. Lyddemping, øvingsrom
 - a. Halvparten av rommene er modifisert. Gode tilbakemeldinger fra studentene. Davide og Morten fullfører prosjektet.
3. Flytting av bøker MEP
 - a. Prosjektet er fullført. Mepoteket er nå i første etasje på Jon Lunds plass. Rommet fungerer også som lesesal med to plasser.
4. Hospitantkontor 316
 - a. Ferdig. Innredet med bord og stoler. Sylinder skiftet til K5.
5. Prosjektrom 322
 - a. Ferdig.
6. Oppussing av kantine
 - a. Studentene har fått grønt lys. Ber Solveig om startdato.
7. Ekstra stikkontakter kantine
 - a. Er bestilt hos EIA.
8. AV-utstyr til undervisningsrom
 - a. Ferdigstilt.
9. AV-utstyr til GSS
 - a. For at IT skal drifte AV-utstyret i rommet, kreves det at GSS kan bestilles fra hele UiB. Brukerutvalget foreslår at det lages en tekst som beskriver rommet på en slik måte at kun relevant aktivitet kan bookes inn fra andre på UiB. For eksempel aktivitet, minimum antall personer etc. Teksten må samstemmes med de krav IT stiller til tilgjengelighet. Drift av AV-utstyr betyr at IT bekoster nytt AV-utstyr, minus høyttalere til forsterket musikk.
10. Kontor til nye stipendiater.
 - a. Skal være løst.
11. Retningslinjer for rombooking og utlån av lokaler til eksterne aktører.
 - a. Brukerutvalget stiller seg bak forslag som er laget:
 - Intern bruk og interne arrangement prioriteres framfor eksterne arrangement ved kollisjoner
 - Utlån av Griegakademiets lokaliteter kun til samarbeidspartnere, eller til arrangement som er direkte relevant for, og åpen for studenter på GA
 - Utlån gis primært til ikke-kommersielle aktører
 - Det skal ikke tas billettsalg for eksterne egen inntekt
 - Eksterne må betale for studentassistent ved behov
 - Leder for brukerutvalget kobler inn instituttleder ved særskilte problemstillinger.

12. Støyproblemer paukerom
 - a. Mye av problemet skyldes ødelagte terskler og ødelagte pakninger på dørene. Problemet er nå meldt til EIA via Lydia.
13. Solskjerming øvingsrom
 - a. Det har vært befarings med EIA, og de vil iverksette.
14. Støyende stoler prøvesal.
 - a. Foreløpig uløst.
15. Erstatningsrom for Studio A, B og slagverkrom.
 - a. Etter befaring ved Morten, Davide og Bjarte er det konkludert med at rom i Nygård skole med en del arbeid kan bli utmerkede erstatninger for Studio A og B, samt slagverkrom.
16. Elektronisk musikk-lab
 - a. Bjarte har glemt å følge opp saken.
17. Kortoppheng på øvingsrom
 - a. Bjarte følger opp saken. Har sendt forespørsel til førstelinjen.
18. Ødelagte pianokrakker.
 - a. Bjarte følger opp, spør Jens Schumann.
19. Temperaturstyring i øvingsrom.
 - a. De øvende må trolig leve med varierende temperatur på øvingsrommene.
20. Universitetsaulaen til avsluttende konserter, kostnadsdekning
 - a. Innspill fra forskningsrådgiver: Studenter bør kunne søke Meltzer-fondet om midler til å leie Aulaen til eksamenskonserter. Vi ber Randi følge opp saken.